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Elke laatste woensdag van de maand brengen we jullie graag op de hoogte 
van het laatste nieuws en de ontwikkelingen rondom ons Donar. In deze 
nieuwsbrief nemen we jullie mee in wat er de afgelopen periode is gebeurd 
en werpen we een blik op wat er komen gaat. Word getuige van de diverse 
facetten van onze organisatie. In elke editie komen verschillende kopstukken 
aan het woord. Van de commercie tot de General Manager, van technische 
zaken tot ons team, en van inspirerende interviews met businessclubleden 
tot gepassioneerde gesprekken met fans en vrijwilligers.

Laat je verrassen door boeiende verhalen, updates en exclusieve inzichten  
in de wereld van Donar. Wij hopen dat deze nieuwsbrief jullie verbindt en 
enthousiast maakt voor alles wat er gebeurt binnen onze club

Donar heeft besloten om volgend seizoen weer in een Euro-
pese competitie te spelen. Welke competitie is afhankelijk 
van de mogelijkheden en die zijn pas bekend aan het einde 
van het seizoen. Belangrijk criterium voor Donar is in elk 
geval het aantal gegarandeerde thuiswedstrijden.

Investeren in Europees spelen is voor de verdere ontwikkeling 
van Donar essentieel. Want Europese tegenstanders staan 
garant voor leuke wedstrijden voor onze fans en relaties.  
Bovendien maakt het ons aantrekkelijker voor spelers omdat 
die zich op een groter podium kunnen profileren. En betere 
spelers zijn weer leuk voor de kwaliteit van een avondje 
Donar. Een typische win-win dus!

DONAR GAAT VOLGEND  
SEIZOEN WEER EUROPA IN

FEBRUARI 2024

JORDY, JE KOMT DIT SEIZOEN NIET MEER IN 
ACTIE, WAAROM?
Met ontzettend veel pijn in mijn hart heb ik 
op advies van de medische staf de knoop 
moeten doorhakken. Ik moet een ingreep 
ondergaan aan mijn enkel waaraan ik op één 
van de eerste trainingen van dit seizoen ge-
blesseerd raakte. Daarom zal ik dit seizoen 
niet meer in actie komen. 

HET IS EEN CLICHÉ VRAAG, MAAR IK MOET 
HEM TOCH STELLEN, HOE VOELT DAT?
Door mijn basketbal carrière ben ik heel lang 
van huis geweest. Deze zomer werd mijn 
grote jongensdroom werkelijkheid en hoopte 
ik mijn allerbeste zelf te kunnen laten in het 
mooiste tenue dat een Groningse basket-
baller kan dragen, dat van Donar. Eindelijk 
op het veld in de mooiste basketbaltempel 
van Nederland, in Martiniplaza, voor de ogen 
van mijn familie, vrienden en alle anderen die 
net als ik een gigantisch groot blauw Donar 
hart hebben. Maar een heftige enkelblessure 
heeft helaas roet in het eten gegooid. Dus je 
kunt je voorstellen dat ik mij wel eens beter 
heb gevoeld. Eerlijk gezegd ben ik er knap 
ziek van, en dan druk ik mij nog heel voor-
zichtig uit.

HOE KIJK JE TERUG OP DE  
AFGELOPEN PERIODE?
Ik heb kneiterhard gewerkt en echt alles 
op alles gezet om er weer te kunnen staan 
naast mijn fantastische teamgenoten.  

Maar na maandenlang door de pijn heen 
te pushen, spelen en trainen, gaat het 
simpelweg echt niet meer. Ik heb alle 
vertrouwen in de geweldige chirurgen die 
mij begeleiden en hoop me heel snel weer 
de oude blije en optimistische Jordy te 
voelen.

KUN JE IETS ZEGGEN OVER DE PROGNOSE, 
WANNEER ZOU JE WEER KUNNEN SPELEN?
De prognose voor nu is opereren en  
daarna een revalidatie die helaas langer 
gaat duren dan het seizoen nog lang is. 
Tijdens deze periode verandert er natuur-
lijk niks aan mijn betrokkenheid bij het 
team en zal ik nog steeds geen training of 
wedstrijd missen. Voor eventuele concrete 
beslissingen over volgend seizoen is het 
simpelweg nog te vroeg. Eerst opereren en 
revalideren en dan kijken waar ik sta.

Alles en iedereen bij Donar wenst  
Jordy een voorspoedig herstel!



Dinsdag 27 februari was de eerste editie van het Donar 
Peakz Padel Businessclubtoernooi.

Het enthousiasme was voelbaar, 32 teams, verdeeld over 16 
beginners- en 16 gevorderdenpoules, streden met vastbera-
denheid en sportiviteit voor twee felbegeerde trofeeën.

Het was een onvergetelijke dag vol competitie en gezellig-
heid, waarin FlexWrkPlk en 2join uiteindelijk triomfeerden  
en met de overwinning naar huis gingen. Onze dank gaat  
uit naar alle deelnemende teams, de supporters en een  
speciaal dankwoord naar de Peakz Padel Groningen voor  
het organiseren van het event.

Elke maand proberen we een vrijwilliger even in het centrum 
van de belangstelling te plaatsen, want de vrijwilligers zijn 
van levensbelang voor Donar. Deze week is dat Christa  
Nuijten, die al bijna 25 jaar als vrijwilliger actief is bij de 
wedstrijden van Donar.

Iedereen moet haar wel eens hebben gezien tijdens een 
wedstrijd. Ze doet allerlei klusjes tijdens de wedstrijddagen, 
zoals zaalwacht. Daarnaast is ze zo nu en dan ook actief als 
dweilster, voor als de vloer van het speelveld nat is door een 
val van een speler. Dit doet ze soms ook samen met haar 
zoon Mycah. 

Ze speelde zelf indertijd bij Celeritas en ze bezocht zo nu en 
dan wedstijden van de heren van Donar. “Daar kwam ik  
Nancy van Gils tegen en eerst kochten we losse kaartjes, 
maar het seizoen erop kocht ik mijn eerste seizoenkaart. 
Daar kwamen we ook in gesprek met, de inmiddels al lang 
overleden, Henk Wieringa. Samen zijn we toen begonnen 
met de verkoop van programmaboekjes. En dat doen we 
inmiddels al 24 jaar (begonnen in 2000)”. 

Ze is niet de hele dag met Donar bezig, want Christa werkt 
voor DUO en de belastingdienst. “Daar zorg ik er voor dat  
iedereen op tijd zijn natje en droogje kan krijgen. Ik werk 
daar namelijk in de catering”, vertelt ze.

COMMERCIE 

CHRISTA NUIJTEN

KOMENDE EVENTS
20 maart: BBC-toernooi 
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CHRISTA NUIJTEN 
AL BIJNA 25 JAAR VRIJWILLIGER BIJ DONAR.

WIE BEN JE EN WAT VOOR  
BEDRIJF HEB JE?
Ik ben Marc Groote, eigenaar van 
Exception. Met onze dienstverlening 
ontlasten wij MKB-bedrijven op het 
gebied van ICT. Dat is natuurlijk een 
vrij breed begrip, maar het komt 
erop neer dat wij bedrijven onder-
steunen op het gebied van netwerk- 
en werkplekbeheer. Daarnaast 
bieden wij Microsoft 365 en remote 
workplace oplossingen aan, zodat 
bedrijven en medewerkers altijd en overal probleemloos kunnen werken.  

JE BENT AFGELOPEN ZOMER ICT-PARTNER GEWORDEN BIJ DONAR,  
VANWAAR DEZE KEUZE?
Voordat ik ICT-partner werd, had ik me al aan Donar verbonden door - 
samen met 20 anderen – te investeren in Donar, zodat deze mooie club 
overeind kon blijven. Deze periode was voor vele betrokkenen best heftig 
en intensief en mijn betrokkenheid met de club groeide dan ook gestaag. 
Ik voelde sterk de behoefte om meer te doen dan alleen op financieel vlak. 
Al vrij snel bleek dat ons bedrijf kon bieden waar Donar op dat moment 
behoefte aan had; een ICT-partner die met ze meedenkt en praktische 
oplossingen aandraagt.

WAT BETEKENT DONAR VOOR JOU?
Ik heb altijd al een zwak gehad voor Donar. In de eerste plaats natuurlijk 
doordat basketbal een ontzettend boeiende sport is, maar vooral ook  
vanwege de gepassioneerde mensen die deze club ‘Donar’ maken.  
Nergens anders in Nederland is het publiek zo enthousiast, zo gepassio-
neerd en zo trouw als in Groningen.  Als echte Stadjer, ben ik er trots  
op dat ik daar onderdeel van mag uitmaken. 

WAT ZOU JIJ GRAAG NOG WILLEN TOEVOEGEN AAN DE BUSINESSCLUB?
Voor de mensen achter Donar is ons ultieme doel dat zij zich - zonder 
zorgen over de ICT - volledig kunnen richten op dat wat er echt toe doet: 
Donar weer de beste club van Nederland maken. Ook in de businessclub 
hoop ik zo nu en dan toegevoegde waarde te leveren, door mee te denken 
over ‘slimme’ ICT-oplossingen of te sparren over onderwerpen waar ik zelf 
juist minder verstand van heb. De gezellige en ongedwongen sfeer in de 
businessclub draagt eraan bij dat ik mijn netwerk op een prettige manier 
kan vergroten én versterken en ik hoop daar natuurlijk zelf ook een  
positieve bijdrage aan te leveren. 

BBC LID AAN HET WOORD 
EXCEPTION

Op de vraag wat Donar voor haar betekent 
geeft ze aan: “Donar is voor mij een dagje uit. 
Het is een uitlaatklep voor een lange week 
werken (of een dag natuurlijk). Verder vind ik 
het fijn om al die geweldige Donar-fans om 
me heen te hebben. En ik geniet natuurlijk 
van een fijn potje basketbal”. 
 
Christa houdt er niet van in het centrum van 
de belangstelling te staan en doet haar werk 
graag anoniem. Zij is een van de stille krach-
ten achter het succes van de vrijwilligers 
van Donar.


